

Library Opening Hours during Examination Period

考試期間圖書館開放時間

Please note that Mong Man Wai (MMW) Library on Tai Po Campus will extend its opening hours during Examination Period from Tuesday, 17 March 2026 to Saturday, 16 May 2026. All floors of MMW Library will remain open during the extended hours on each day. Service Counter on G/F will be closed, and loans and enquiry services will not be provided beyond normal opening hours. However, library users may continue to borrow, return and pick up books via the 24-hour Self-service Stations, mobile borrowing function of "EdU Library" app, Self Pick-up Station and Smart Book Returns.

In addition to LP/F and G/F, **2/F and 4/F of MMW Library** will also open 24 x 7 continuously from 8:30 am, 17 March 2026 to 10 pm, 16 May 2026 in order to provide more collaborative working places and quiet study places for students.

Details of opening hours of MMW Library and TKOSC Library during examination period from 17 March to 16 May 2026 can be found in the table below. For further details, please contact the Service Counter at 2948 6653.

大埔校園蒙民偉圖書館將於2026年3月17日(星期二)至2026年5月16日(星期六)考試期間延長開放。蒙民偉圖書館全部樓層及設施於此段期間每天皆會延長開放時間。地下服務台只會於正常時段運作，於延長時段不會提供外借及諮詢服務，但讀者可以繼續使用二十四小時自助借還書機、「EdU Library」手機應用程式的借書功能、智能還書箱和自助取件站借還及領取圖書。

為了給同學更多協作空間以及寧靜自修空間，除低層平台及地下外，**蒙民偉圖書館二樓及四樓**由2026年3月17日上午8時30分起至5月16日晚上10時止，亦會 24 x 7 連續開放。

蒙民偉圖書館及將軍澳教學中心圖書館於2026年3月17日至5月16日考試期間開放時間詳情如下。如有查詢，請致電2948 6653聯絡服務台。

	Mong Man Wai Library 蒙民偉圖書館			TKOSC Library 將軍澳教學中心圖書館	
	LP/F, G/F, 2/F & 4/F 低層平台、地下、二樓及四樓	1/F & 3/F 一樓及三樓	Service Counter 服務台	Public Area 閱覽區	Counter 服務台
Monday to Friday 星期一至五	Open 24 hours 二十四小時開放	08:30 – 00:00	08:30 – 22:00	08:30 – 22:00	10:30 – 22:00
Saturday 星期六	Open 24 hours 二十四小時開放	08:30 – 22:00	10:30 – 19:00	08:30 – 18:00	10:30 – 13:00 14:00 – 18:00
Sunday 星期日	Open 24 hours 二十四小時開放	10:00 – 22:00	10:00 – 18:00	Closed 暫停服務	Closed 暫停服務
Public Holidays 公眾假期 3-4/4/2026 6-7/4/2026 1/5/2026	Open 24 hours 二十四小時開放	10:00 – 22:00	10:00 – 18:00	Closed 暫停服務	Closed 暫停服務

11 March 2026